
Město Kyjov  

Redakční výbor Kyjovských novin  

Zápis z jednání č. 4/2025  

Datum konání:  10. 4. 2025  

Místo konání:  malá zasedací místnost  

Přítomni:   Mgr. Michaela Moudrá, Bc. Alena Truschingerová,  

Bc. Šárka Krakovská, Irena Kudelová, Otakar Matula,  

Mgr. Ivo Pojezný, Michael Hunkař, Ing. Jiří Bayer, Michal Judas,  

Omluveni:   - 

Neomluveni:   - 

Hosté:   Daniel Čmelík, Mgr. Veronika Kmentová, Bc. Hana Raiskubová,  

Jan Tříska 

Zapisovatel:  Mgr. Denisa Pelikánová  

Ověřovatel:   Michael Hunkař 

Čas jednání:   17:00 - 17:50  

Program jednání:  

● Zahájení jednání  
● Informace hostů 
● Závěr a určení termínu dalšího jednání  

Průběh jednání:  

1. Zahájení jednání  

Předsedkyně redakčního výboru Mgr. Michaela Moudrá zahájila jednání a ověřením zápisu 
pověřila Michaela Hunkaře. Poté představila jednotlivé hosty, kterým následně předala slovo. 

  



2. Informace hostů 

Jako první se slova ujala tajemnice úřadu Mgr. Veronika Kmentová za účelem obeznámení 
členů výboru s finanční stránkou novin. Postupně uvedla náklady za jednotlivá vydání, a to 
od únorového (kdy noviny začalo zpracovávat město) až po dubnové. Na závěr shrnula, že se 
jedná o podobné částky, jako když byly noviny zpracovávány externě. 

Předsedkyně výboru se následně tázala, zda by bylo možné pracovat na posílení inzerce, tedy 
navýšení počtu inzerátů v každém čísle. Mgr. Kmentová sdělila, že řízením inzerce je 
pověřená kolegyně z personálního úseku, která má spoustu jiné agendy a není tak možné 
firmy obvolávat. Zmínila, že město má několik stálých inzerentů a další se ozývají sami 
průběžně. 

Následně předsedkyně předala slovo redaktorce Bc. Haně Raiskubové, která se krátce 
představila. Mgr. Moudrá se tázala, zda práce naplnila její očekávání, načež redaktorka 
odpověděla, že je plná dojmů, a že je práce na Kyjovských novinách velmi náročná, a tak 
oceňuje pravidelnou pomoc mluvčí města. Uvedla, že přichází každý měsíc spousty 
dlouhých textů, které je potřeba několikrát zkracovat, a že jsou zasílány mnohdy po 
uzávěrce. Místostarosta Daniel Čmelík poradil, aby si redaktorka stanovila rozsah, jak 
dlouhé texty mohou lidé zasílat. Předešlo by se tak několika hodinovému zkracování článků 
ještě na poslední chvíli. Na závěr redaktorka poděkovala za trpělivost a shovívavost.  

Mgr. Michaela Moudrá (spolu s členy výboru) redaktorce poděkovala za její dosavadní práci 
a sdělila, že dle ní jsou články v poslední době poutavé a noviny jsou už na pohled líbivé. 
Otakar Matula pochválil, že se nyní v novinách objevuje více kratších článků, které se lépe 
čtou. Poté upozornil na to, že se v dubnovém čísle objevil pouze malý plakát na velkou akci 
města “Oslavy 80. výročí osvobození města”, a že by bylo dobré se tomuto tématu v příštím 
čísle více věnovat. Mluvčí odpověděla, že je to v plánu. Matula dále požádal, aby se důležité 
kulturní akce objevovaly v novinách dříve (tedy formou pozvánky, nikoliv pouze zpětně). 

Následně se slova ujal koordinační, projektový a programový pracovník Jan Tříska, 
zpracovatel dotazníku zaměřeného na komunikaci města, který byl vložen do dubnových 
Kyjovských novin (také se objevil v online podobě na sociálních sítích města). Sdělil, že sběr 
dat ještě probíhá, a že se jím stanovená vypovídající kvóta odpovědí - 400 zřejmě naplní (v 
současnosti má cca 350 vyplněných dotazníků). Dodal, že důležitost novin pro starší ročníky 
je z dotazníku zřejmá, oproti mladším, kteří využívají primárně sociální sítě. Přislíbil členům 
výboru, že jakmile bude dotazníkové šetření ukončeno, výsledky výboru předá. Na závěr 
shrnul, že dotazník může být pro výbor odrazovým můstkem pro další úvahy nad novinami. 
Sdělil, že by se nebránil setkání s veřejností v podobě focus groups, kde by se mohli 
zaměřovat na konkrétní témata a jít tak více do hloubky.  

Ing. Jiří Bayer se dotázal, proč nebyl do dotazníku zahrnut bod, který doporučoval, a to 
zpoplatnění novin. Konkrétně, zda by si občané za noviny zaplatili 10 korun. Placené noviny 
považuje za jediný ukazatel toho, jak jsou čtené, tedy kolik lidí si za ně bude schopno 
zaplatit. Tříska odpověděl, že takto nelze otázku položit, jelikož není konkretizovaná a 
vyvolává spoustu dalších dotazů. Proč zrovna 10 korun, co vše by to obnášelo, jaký by byl 



způsob distribuce apod. Podobnými dotazy by se dle něj mohly zabývat právě třeba focus 
groups. Daniel Čmelík připomněl, že pro starší občany jsou Kyjovské noviny hlavním 
zdrojem informací (spolu s Hovory s občany a Dnem se starostou), takže zpoplatnění a 
předání novin pouze některým nepovažuje za dobrou cestu.   

3. Závěr a určení termínu dalšího jednání 

Předsedkyně se tázala, zda by se výbor mohl setkávat pravidelně, a to každý měsíc, členové 
výboru souhlasili. Redaktorka zmínila, že se nebude moci účastnit každého setkání z důvodu 
pracovní vytíženosti. Dále předsedkyně zmínila, že již není nutná pravidelná přítomnost 
místostarosty Daniela Čmelíka. V případě potřeby bude předem informován prostřednictvím 
mluvčí města. Příští setkání výboru se uskuteční 15. května v 17 hodin.  

Zapsala: Mgr. Denisa Pelikánová  

Ověřil: Michael Hunkař 

 

 

 


